

教師研習講師履歷 1

Esther Krushnisky 柯百利

Let's Talk in English host teacher, Studio Classroom projects teacher.

A graduate of the University of British Columbia (English Literature and Education majors), Esther holds a British Columbia, Canada K-12 teaching license and has taught children and adults for nearly twenty years. She also has a master's degree in International Education from the University of Tsukuba, Japan and obtained the International Baccalaureate (IB) Certificate in Teaching and Learning (Diploma Program) and IB Advanced Certificate in Teaching and Learning Research. An inquirer with deep interest in bilingual education, she desires to help teachers transfer theory into practice. For the past three years, she helped write the curriculum, mentor new teachers and was the grade team leader in a bilingual IB school in Taiwan.

柯百利曾擔任《大家說英語》電視教學講師，《空中英語教室》專案教師。畢業於英屬哥倫比亞大學，拿到英文文學與教育雙學位，她持有加拿大英屬哥倫比亞幼兒園到高中之教師證書，有將近二十年教孩童與成年人的經驗。她也有日本筑波大學國際教育碩士文憑、得到 IB 國際文憑大學預科課程教師證照和 IB 國際文憑高級教學與學習研究證照 (IB Advanced Certificate in Teaching and Learning Research)。柯百利對雙語教育興趣濃厚，也極度渴望幫助老師將理論運用於實際教學。過去三年，她在台灣一間開設 IB 文憑課程的雙語學校協助編寫教程、指導新老師，並擔任班級召集人。



教師研習講師履歷 2

Rebekah Krushnisky 柯百佳

Rebekah works on corporate projects and new products at Studio Classroom, where she has worked for over 14 years. She has 19 years of experience teaching adults and kids English, and simultaneous English/Chinese interpretation. She holds two Master's degrees from the University of British Columbia, Canada (Asia Pacific Policy Studies) and National Taiwan University (MBA). In her free time, she likes to swim, hike, and eat good food.

柯百佳在空中英語教室負責企業通路和新創產品的專案工作，自 2010 年加入至今已滿 14 年的年資，擁有 19 年成人和兒童英語教學經驗，以及英翻中同步口譯經驗。她擁有加拿大 University of British Columbia (Asia Pacific Policy Studies) 和國立台灣大學(MBA)兩個碩士學位。在空閒時間喜歡游泳、健行和吃美食。



教師研習講師履歷 3

Hazel Johansen 周海柔

Hazel joined the Studio Classroom team in 1993, and is one of our most popular teachers for Let's Talk in English and Studio Classroom TV programs. One of her main jobs is writing scripts for TV features. She enjoys motivating students with activities and games and strongly advocates learning English can be fun. Hazel is from the state of Maryland in the USA. She graduated from the University of Maryland in Graphic Design, and later received a master's degree in Educational Technology from Galluadet University in Washington D.C. She has two dogs and two parrots, and enjoys props, puppets, magic, musical instruments – and a lot of other things.

周海柔於 1993 年加入空中英語教室團隊至今已滿 31 年的年資，她是大家說英語 Let's Talk in English、空中英語教室 Studio Classroom 的電視教學老師。主要工作之一是為電視主題影片編寫腳本，喜歡透過活動和遊戲來激勵學生，並強烈主張學習英語可以很有趣。她來自美國馬里蘭州，畢業於馬里蘭大學 University of Maryland 主修平面設計，之後於華盛頓特區 Galluadet University 再獲得教育碩士學位。喜歡動物，目前有兩隻狗和兩隻鸚鵡陪伴，喜歡道具、木偶、魔術、樂器等事物。

